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PROTOKOLL STYREMØTE 04/2023 - 25 

Tirsdag 22. august kl. 17.00 – 17.45 
 

Til stede: Pål Brun-Hansen, Bjørn Riiber, Aleksander Wråli og Christian Grønli (protokollfører) 
Fravær: Lisbeth Johannesen, Toren Blokhus og Elisabeth Wilhelmsen 

 
Digitalt  

 

 
SAK 18 GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL 
  Se vedlagte protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 

Styret besluttet  
å godkjenne protokollen fra Styremøte 03/2023 - 25 
 
 

SAK 19 INFORMASJON FRA SEKSJONENE 
- Fra Friskis       (5min)   Bjørn 

Friskis har anvendt reklamebyrå for å komme frem til en kommunikasjonsplattform og kampanje 
for høsten. 
Ny avtale med RIKS er på gang, da den gamle er utdatert og moden for reforhandling 

- Fra BTC       (5min)  Aleksander 
Nordisk mesterskap arrangert før sommeren, med bra medaljefangst. Usikkert på om man vil delta 
i fremtiden, da kostnadene er høye. Fagansvarlig i seksjonen er i permisjon, Egil Lundin inn som 
vikar i 100% frem til 1. oktober 
Deltagelse på BISFed i Portugal i oktober 
Arbeid i styret er fordelt 

- Fra Petanque      (5min)  Lisbeth 
(Fra mail fra Lisbeth): Stord blir NM-arrangør i 2024. EM i Albertville for seniorer i september. Nye 
klubber er etablert og det jobbes med kontaktstrategi mot disse. 

         
 

  Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 
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Sak 20 PROFILERINGSFILMER AV VÅRE IDRETTER   (2min)       Christian 
 
Profileringsfilm for Fleridrettsforbundet inkludert hver enkelt seksjon vil anslagvis komme på ca. 

100.000 kroner, som vil bli fordelt med 1/3 per seksjon. Friskis har bekreftet OK, det 
samme har Boccia/Teppecurling. Savner tilbakemelding fra Petanque. Ingenting vil 
bli iverksatt før bekreftelse er på plass. 
 
     
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å oppfordre til at dette blir iverksatt 
 
 

Sak 21 TRENERATTESTER       (5min)        Christian 
 
Dette bør være sak på respektive seksjoners styremøter og at informasjon går ut til tilknyttede 
idrettslag. 

      
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å følge opp dette i respektive seksjonsstyre 
 
 
 

Sak 22 BUNDET EGENKAPITAL       (5min)        Christian 
 
Petanque og Friskis har bundet EK. Administrasjonen foreslo at det tas opp i respektive styre om 

det fortsatt skal være bundet EK. Tilbakemelding til styret innen neste styremøte. 
      
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å følge opp dette i respektive styre 

 
 
Sak 23 IDRETTEN VIL        (10min)        Christian 
 
Det ble hold en presentasjon av Idretten Vil (langtidsplan for 2023-2027). Dette er idrettens felles 

planverk og det er viktig at dette følges opp i de respektive styrer og innarbeides i 
planverk og strategier. 
      
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta oppfordringen til etterretning 
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Sak 24 EVENTUELT  
 

- Ekstraordinært Idrettsting avholdes 26.oktober fra 15.00-21.00 Digitalt. Vår sak 
med grenstilskudd står på programmet.     

  
 
 


